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Notícies de ...

Ripoll Campdevànol Cassà de la
Selva

Des del registre pots veure i gestionar totes les notícies desades i de les que en fas seguiment.

Política

JORDI MUNELL  ALCALDE DE RIPOLL (CIU)

“Volem jugar a aquest joc”
06/04/13 02:00 -

Ripoll ha estat el primer a Girona a apostar per la sobirania fiscal.

Ja l'han fet efectiva?
No. Ho farem ara, que és quan toca liquidar l'IRPF i l'IVA del primer trimestre.

Un gest simbòlic i prou?
Sí, però també un toc d'atenció i un exemple per als qui estan preocupats pel dia després de la independència.

Expliqui's.
Ingressant els tributs a l'Agència Tributària de Catalunya, encara que els enviï a Madrid, estaran cinc dies més a les arques catalanes. Això
genera interessos positius. I si ho fem tots els ajuntaments i les empreses del país? I, si ho fem, quan s'han d'ingressar les liquidacions del
tercer trimestre després de la temporada turística?

De moment, però, és un acte simbòlic.
Sí, però hem de tenir clar que som el Bressol de Catalunya i que volem jugar a aquest joc.

ENRIC BAGUÉ

“El govern ha de fer de líder”
Amb els vots de CiU, en el govern, i d'ERC i SI, Cassà transferirà, com l'Ajuntament de Ripolls, els impostos a l'ATC.

Per què Cassà ha aprovat aquesta moció?
Estem d'acord amb el text –es parla que és “imprescindible” posar fi a l'espoli fiscal– i ja havíem aprovat mesures similars, com ara la integració a l'AMI i el
suport a la plataforma Diem Prou. És un acte simbòlic, perquè és la Generalitat qui hauria de liderar de debò el procés.

Van voler que els treballadors hi donessin explícitament el vistiplau, a transferir l'IRPF a l'ATC?
Estem d'acord amb ERC que el personal ha de triar explícitament si els seus diners han d'anar a l'ATC o a l'AEAT. És una coseta, però creiem que ho han de
decidir els mateixos treballadors.

Quants treballadors municipals hi ha a Cassà?
A l'Ajuntament de Cassà som uns 130, incloent-hi els de la residència geriàtrica.

JOAN MANSO

“Ens hem posat al davant”
El ple de Campdevànol s'ha afegit a la llista de municipis insubmisos.

La insubmissió és d'aplicació immediata?
Sí, sí, com a Ripoll. Ja la farem efectiva en la propera liquidació d'impostos.

Vostè també ho veu com un gest simbòlic?
Sí. Ens hem volgut posar al davant per donar exemple. De fet, es tracta de pocs diners, ja que molts impostos són municipals i els que corresponen a Madrid hi
arribaran igualment. Com he dit, es tracta de donar exemple.

Una declaració d'intencions, doncs?
Sí, una manera de demostrar que hi ha ingressos.

Qui ha promogut la declaració?
L'equip de govern (CiU i ERC). El PSC, a l'oposició, s'ha abstingut.

També han demanat els que els deuen.
Ha estat una altra moció del PSC demanant a la Generalitat el mig milió que ens deu.

Darrera actualització ( Dissabte, 6 d'abril del 2013 03:50 )
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